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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

RM.0003.204.2022

W SPRAWIE :

• Zajęcia pasa drogi przy ul. Słowackiego w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie burmistrzu w ciągu ulicy Słowackiego na wysokości budowanych apartamentów, za-
jęty został pas drogi gminnej, od kilkunastu dni została zawężona droga, prowizoryczne za-
bezpieczenie wykonywanych prac, brak właściwego oznakowania wpływa w niekorzystny
sposób na bezpieczeństwo odbywającego się po ulicy ruchu drogowego. Nowa organizacja
ruchu dopuszcza poruszanie się po tej ulicy bez żadnych ograniczeń wszystkich uczestni-
ków ruchu drogowego, deweloper zajmuje pas drogi i stwarza realne zagrożenie w ruchu
drogowym. 

PYTANIA :
 

1. Jaką wydał Pan decyzję w sprawie zajęcie pasa drogi przy ul. Słowackiego na wysokości
budowanych obiektów przy ul. Słowackiego 5a i 5b (proszę o kopie wydanej decyzji)?

2.  Jeżeli  Pan  nie  wydawał  decyzji  w  tej  sprawie  to  jakie  zostaną  podjęte  przez  Pana
działania regulujące naruszony porządek prawny?

3. Jakie zostaną nałożone kary w przypadku stwierdzenia bezprawnego zajęcia pasa drogi
ulicy Słowackiego?

Załącznik:

- dokumentacja fotograficzna

Grzegorz Kubik
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